
قهرمانـی در لیـگ اروپـا، پایـان خوشـی بـر اولیـن و آخریـن 

فصـل حضـور مائوریتسـیو سـاری در باشـگاه چلسـی بـود. 

سـرمربی 60 سـاله ای که با آبی های لندن به سـومی لیگ، 

دومـی لیـگ کاپ و قهرمانـی یوروپـا لیگ دسـت پیـدا کرد و 

نخسـتین جام دوران حرفه ای مربیگری اش را به دسـت آورد. 

با این حال هم او و هم مالک روس باشـگاه، رومن آبراموویچ 

بـه ادامـه همـکاری چنـدان رغبت نداشـتند و همیـن باعث 

شـد تـا سـاری به محـض دریافت پیشـنهاد بیانکونری دلش 

هوایـی شـود و عـزم جدایی کند. طبیعتا باشـگاه هم مانع او 

نشـد و ایـن سـرمربی به عضویـت یوونتوس درآمد تا چلسـی 

در دوران محرومیـت خـود از جـذب بازیکـن بـه دنبـال یـک 

مربـی جدیـد باشـد. اتفاقـی کـه طرفـداران ایـن تیـم لندنی 

بـه آن خـو گرفته انـد. آبراموویـچ اهـل نگه داشـتن یک مربی 

بـرای مدت طولانی نیسـت. 

  میانگین حضور در چلسی، یک سال و 3 ماه

ساری پانزدهمین انتخاب چلسی از زمان حضور آبراموویچ 

تا به حال بوده است. 16 سال پیش او مالکیت باشگاه را به 

عهده گرفت و حالا به دنبال شانزدهمین انتخاب جدید برای 

سکانداری تیم است. البته که در این بین ری ویلکینز و استیو 

هالند فقط یک بار روی نیمکت نشستند و بی انصافی است اگر 

آنها را هم در این لیست جای بدهیم. مورینیو و گاس هیدینک 

هم در دو مقطع هدایت چلســـی را به عهده داشتند و با این 

اوصاف رومن در این 16 سال و تا به حال، با 11 نفر مختلف 

کار کرده اســـت. میانگین حضور این اشخاص روی نیمکت 

بازنشسته ها، حدود یک سال و سه ماه بوده است. مورینیو در 

دوره اول حضورش توانست بیش از سه سال دوام بیاورد و از 

این حیث او رکورددار است. 6 سال بعد این سرمربی پرتغالی 

بار دیگر هدایت چلســـی را در دست گرفت و دو سال و نیم 

هدایت شان را برعهده داشت و در مجموع 321 بار به عنوان 

سرمربی این تیم لندنی پا به میادین مختلف گذاشت. به جز 

او اما همه گزینه ها نسخه شان درچند ماه تا نهایتا در دو سال 

پیچیده شد. کار کردن با رومن به شدت دشوار است و او اصلا 

صبر و حوصله ندارد. امثال آنچلوتی، کونته، رافا بنیتز و ویاش 

بوآش این مساله را به خوبی حس کرده اند. 

 لمپارد اولین انگلیسی مورد توجه رومن آبراموویچ

نکتـه عجیـب ایـن اسـت کـه در همـه ایـن سـال ها و بـه 

اسـتثنای دو بـازی کـه هالنـد و ویلکینـز به عنـوان سـرمربی 

روی نیمکت چلسـی جلوس کردند هیچ وقت انتخاب های 

مالک روسـی باشـگاه مربیان انگلیسـی نبوده اند. او بیش از 

همه ایتالیایی ها را دوسـت داشـته و با 5 مربی از این کشـور 

کار کـرده اسـت. پـس از آن کشـور پرتغـال بـا دو نماینـده و 

هلنـد، برزیـل، اسـپانیا و رژیـم اشـغالگر قدس یـک نماینده 

در ایـن 16 سـال داشـته اند. امـا حـالا یـک گزینـه بومـی در 

آسـتانه سـرمربیگری آبی هـا قـرار دارد. فرانـک لمپـارد، یکی 

از اسـطوره های باشـگاه اسـت. شـماره هشـتی کـه بهتریـن 

گلـزن تاریـخ باشـگاه هـم بـه حسـاب می آیـد و خاطـرات 

فرامـوش نشـدنی ای در 13 سـال حضـور خـود به عنـوان 

بازیکـن بـر جا گذاشـته و اکنون گزینه مورد علاقـه هواداران 

برای ریاسـت امور فنی اسـت. فرانکی در فصلی که گذشـت 

بـا تیـم دسـته اولی دربـی کانتـی تـا یـک قدمـی لیـگ برتـر 

هـم پیشـروی کـرد و در رقابت هـای جـام حذفـی نمایـش 

فوق العـاده ای داشـت ولـی در هیچ کـدام بـه سـرانجام مورد 

نظـر نرسـید. تجربـه کـم او مسـاله ای اسـت که باعـث ایجاد 

نگرانی پیشکسـوتان و کارشناسـان انگلیسـی شـده اسـت. 

لمپارد نشان داده جوهره و دیسیپلین مربیگری را دارد ولی 

آیـا در ایـن برهـه و با حضور رئیـس کم طاقتی چون آبراموویچ 

او می توانـد بـه رقابـت بـا سـیتی و لیورپول فوق العـاده آماده 

بپـردازد؟ سـوالی بـزرگ و یـک نگرانـی بـه حـق که بایـد دید 

تکلیفـش به کجـا خواهـد انجامید؟

 قمار بزرگ فرانکی در 40 سالگی

در جوار همه این دلواپسی ها حضور فرانک لمپارد، کنار زمین و 

بازگشتش به استمفورد بریج به جذابیت های تمام نشدنی جزیره 

خواهد افزود. او در هیاهوی بحران 40 سالگی دست به یک قمار 

بزرگ زده و موافقتش با حضور در چلســـی را اعلام کرده است. 

این انگیزه فراوان و علاقه به جنگ را پیش از این نیز در زمین مسابقه 

از آقای شماره 8 دیده بودیم و حالا به سبکی دیگر و در لباسی 

دیگر باید شاهدش باشیم. انگیزه ای که امیدواریم کور نشود. 

یکگامتاهمکاریمجددبارئیسکمطاقت

قمار بزرگ فرانکی در 40 سالگی

 تیته، سرمربی برزیل بعد از تساوی تیمش مقابل ونزوئلا گفت از داور و 

VAR به خاطر مردود شدن سه گل تیمش در این بازی شکایت ندارد. 

تیته که در پایان بازی در کنفرانس خبری با خبرنگاران گفت وگو می کرد 

در این باره گفت: »تصمیمات VAR صحیح بود. تیم باید در این 

شرایط از خود پختگی نشان بدهد. محکوم کردن تکنولوژی در 

این شرایط هیچ چیز را عوض نمی کند.«  سرمربی سلسائو درباره 

گلی که روبرتو فیرمینو در نیمه اول به ثمر رساند ولی داور به 

دلیل خطایی که پیش از به ثمر رسیدن گل توسط برزیلی ها انجام 

شده بود آن را مردود کرد، گفت: »عادلانه بود. او در آفساید قرار 

داشت... من نمی توانم بابت آن گل شکایت داشته باشم.«  اما 

در پایان بازی برزیل و ونزوئلا، درست مثل بازی قبلی برزیلی ها 

مقابل بولیوی، هواداران سلسائو که در ورزشگاه حضور داشتند 

در پایان بازی با هو کردن بازیکنان تیم ملی شان آنها را بدرقه 

کردند. تیته در این باره گفت: »هواداران گل می خواهند. 

من هم اگر هوادار بودم دلم می خواست تیمم گل بزند.« 

 »گاتزتا دلواسپورت« مدعی شد باشگاه منچسترسیتی قصد دارد برای جذب کالیدو 

کولیبالی، پیشنهادی 95 میلیون یورویی به ناپولی ارائه دهد. از سوی دیگر »گاتزتا« 

می گوید با توجه به اینکه ناپولی عزم خود را جزم کرده تا در فرصت 

نقل و انتقالات تابستانی، دو ستاره گرانقیمت، خامس رودریگز و 

ایروینگ لوزانو را به خدمت بگیرد برای خرید این دو مجبور خواهد 

بود دست کم یکی از بازیکنان کلیدی خود را به فروش برساند. 

منچسترسیتی که از این وضعیت ناپولی باخبر شده قصد دارد از 

این فرصت نهایت استفاده را کرده و کالیدو کولیبالی، دفاع وسط 

برجسته این تیم را به اتحاد منتقل کند. کولیبالی که ملی پوش 

سنگالی است پیش از این به رسانه  ها گفته بود علاقه زیادی 

به کار کردن زیر نظر پپ گواردیولا دارد و اگر پیشنهادی از 

سوی سیتی دریافت کند با آن موافق خواهد بود.  اما »گاتزتا« 

می گوید فعلا باید منتظر ماند و دید رئیس باشگاه ناپولی، 

دی لورنتیس تصمیم می گیرد محور اصلی خط دفاعی اش 

را به هر قیمتی حفظ کند یا خیر.

 تیاگو سیلوا، ستاره برزیلی با دفاع از عملکرد تیمش مقابل ونزوئلا می گوید بازیکنان 

تیم ملی برزیل بعد از دو بازی اول شان در کوپا آمه ریکا مستحق هو شدن توسط 

تماشاچیان نبوده اند.  تیاگو سیلوا با دفاع از تیم ملی  کشورش بازیکنان 

برزیل را مستحق هو شدن نمی داند. او در این باره گفت: »من معتقدم 

بازیکنان برزیل شایسته هو شدن نبودند، چون ونزوئلا در این بازی 

شانس های خیلی کمی داشت. ما از نظر دفاعی خیلی خوب 

کار کردیم و روی هم  رفته ساختار تیمی برزیلی خیلی محکم 

و کارآمد بود.«  سیلوا در ادامه گفت: »ما دیگر نمی توانستیم 

سرعت بازی را از این بیشتر کنیم چون آنها خیلی دفاعی 

بازی می کردند. بعضی وقت ها که سعی می کردیم هر چه 

سریع تر کار را تمام کنیم در پاس های آخر دچار اشتباه 

می شدیم و حمله بی نتیجه می ماند. بله، امشب هر چه 

از زمان بازی می گذشت اعتمادبه نفس مان را کمی از 

دست می دادیم ولی معتقدم روی هم  رفته به عنوان یک 

تیم، امشب عملکرد خوبی داشتیم.«

تیاگو سیلوا: برزیل مستحق هو شدن نبود سرمربی برزیل: از VAR شکایتی ندارم عزم سیتی برای شکار ستاره خط دفاع ناپولی

به گزارش »تسنیم«، رقابت های وزنه برداری معلولان قهرمانی جهان طی روزهای 12 

تا 20 جولای به میزبانی قزاقستان برگزار می شود و ملی پوشان کشورمان نیز به عنوان 

یکی از تیم های شرکت کننده با حریفان رقابت می کنند.  سیامند که هم اکنون خود را 

برای حضور موفق در مسابقات قهرمانی جهان آماده می کند، گفت: »پاراوزنه برداران 

خوب زیادی در ایران حضور دارند که این به دلیل اقلیم ایران و اردوهای منظم خوبی 

است که توسط کمیته ما برگزار می شود. استعدادهای زیادی وجود دارد و بر همین 

اساس می توانم بگویم که جلسات تمرینی ما سخت تر و شدیدتر از هر تیمی در جهان 

است.«  سیامند 31 ساله است، اما هنوز تمام نشده است. او لیستی از کارهایش طی 

سال های آینده را در ذهن دارد و برای رسیدن به آنها تلاش می کند. این کارها شامل 

طلای قهرمانی جهان در سال 2019، سومین طلای تاریخی و پیاپی در پارالمپیک 

و شکستن رکورد جهان می شود. او در این باره می گوید: »احساس خوبی دارم و 

نگاهم به مسابقات قهرمانی جهان و سپس المپیک 2020 توکیو است و امیدوارم 

یک رکورد جهانی دیگر را در پارالمپیک به ثبت برسانم. حضور در مسابقات قهرمانی 

جهان به میزبانی قزاقستان برایم خیلی اهمیت دارد. این رویداد مسابقاتی برای کسب 

سهمیه المپیک 2020 است. می خواهم ابتدا کسب سهمیه را قطعی کنم و سپس 

مدالم را بگیرم. به هر حال همه چیز مربوط به آماده  شدن برای پارالمپیک است.«  

قوی ترین ورزشکار معلول جهان ادامه داد: »از اینکه می خواهم سومین حضورم در 

پارالمپیک را تجربه کنم، خیلی هیجان زده هستم. من می خواهم در توکیو یک رکورد 

جدید جهان را ثبت کنم که از رکورد پارالمپیک 2016 نیز بهتر است تا طرفدارانم را 

خوشحال کنم و به آن افتخار کنند.«  رحمان اشاره ای هم به شروع این ورزش می کند 

و می گوید: »یکی از مربیانم مرا به کمیته ملی پارالمپیک معرفی کرد و بعد از مدتی هم 

به تیم ملی دعوت شدم. من شبانه روز برای پیشرفت کار کردم. در ابتدا می توانستم 

120 کیلوگرم را بلند کنم، اما حالا به بیش از 300 کیلوگرم رسیده است. همیشه از 

خدا تشکر می کنم که بخشی از خانواده پارالمپیک کشورم هستم.«  سیامند حالا 

احساس می کند که می تواند یک الگو برای دیگران باشد: »به طور مثبت تحت تاثیر 

این موضوع قرار گرفته ام و زندگی شخصی ام را تغییر داده است. از اینکه می توانم 

یک الگو برای جوانان باشم، همیشه خدا را شاکر هستم. خوشحالم که از طریق این 

ورزش می توانم باعث افتخار کشورم باشم. می خواهم پیشرفت کنم، رژیم مناسبم را 

داشته باشم و به حرف مربیانم گوش بدهم. بنابراین می توانم دوباره قهرمان شوم.«

رحمان: از اینکه باعث افتخار ایران هستم، خوشحالم
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معرفی سرپرست دبیری فدراسیون بوکس

حسین ثوری رئیس فدراسیون بوکس طی حکمی شهریار رحمانی رئیس 

سابق هیات بوکس لرستان را به عنوان سرپرست دبیری فدراسیون بوکس 

انتخاب کرد. رحمانی همچنین سابقه حضور در تیم ملی بوکس ایران را در 

کارنامه دارد و در حال حاضر نیز مشاور امور استان های فدراسیون ناشنوایان 

اســـت. علیرضا کلانتری دبیر فدراسیون بوکس روز سه شنبه از سمت خود 

اســـتعفا داد. حســـین ثوری در گفت وگو با »ایسنا«، دلیل این تصمیم او را 

فرصت شغلی بهتر اعلام کرده بود. 

افتخاری سرپرست کاروان ایران در المپیک زمستانی شد

با حکم رئیس کمیته ملی المپیک، عبدی افتخاری سرپرست کاروان ایران 

در بازی های المپیک جوانان شـــد. به گزارش سایت کمیته ملی المپیک، 

در حکمی از ســـوی سیدرضا صالحی امیری، رئیس کمیته ملی المپیک، 

سیدعبدی افتخاری رئیس فدراسیون اسکی و عضو هیات اجرایی کمیته 

به عنوان سرپرســـت کاروان اعزامی به بازی های المپیک زمستانی جوانان 

2019)لوزان سوئیس( منصوب شد. 

پیشکسوت کشتی دار فانی را وداع گفت

پیشکســـوت کشتی و رئیس انجمن کشتی ناشنوایان پس از حمله قلبی و 

14ماه کما دارفانی را وداع گفت. بابک اسدی، پیشکسوت کشتی و رئیس 

انجمن کشتی ناشنوایان اردیبهشت سال گذشته پس از برگزاری تمرین با 

تیم ناشنوایان دچار حمله قلبی شد و به کما رفت که در بخش مراقبت های 

ویژه یکی از بیمارستان های تهران بستری شد. مرحوم اسدی در این مدت 

در کما بود و درنهایت درگذشت. 

بازیکن دورگه تیم ملی بسکتبال به اردو اضافه شد

اردوی تیم ملی بســـکتبال برای حضور در جام جهانی 2019 از روز شنبه 

در حالی آغاز شـــد که آرون گرامی پور بازیکن دورگه کشورمان غایب بود. 

این بازیکن به دلیل مشکلات پروازی، عصر روز گذشته به اردو ملحق شد تا 

تیم ملی با 19 نفر تمرینات خود را ادامه دهد. ملی پوشان کشورمان پس از 

ســـه هفته تمرین در تهران اردوهای اروپایی خود را آغاز خواهند کرد. ایران 

در جام جهانی بسکتبال که از شهریور ماه آغاز می شود، با اسپانیا، پورتوریکو 

و تونس همگروه است. 

فرانسه و پرتغال وارد اردبیل شدند

تیم های ملی فرانســـه و پرتغال برای برگزاری دیدارهای هفته چهارم لیگ 

ملت های والیبال وارد شهر اردبیل شدند.  براساس هماهنگی انجام شده 

این دو تیم بعد از پرواز به تبریز با یک دســـتگاه اتوبوس اختصاصی راهی 

اردبیل شـــدند و بعد از طی مسافتی با استقبال مسئولان محلی وارد این 

شـــهر شدند. این دو تیم به همراه اســـترالیا حریفان ایران در هفته چهارم 

خواهند بود و مطابق برنامه ریزی انجام گرفته تمرینات خود را در ورزشگاه 

محل برگزاری مسابقه آغاز می کنند. 

منهای فوتبال

پنجشنبه ۳۰ خرداد ۱۳۹۸   شماره ۲۷۹۳

نوید استاد رحیمی
روزنامه نگار

نیمار به دنبال خانه در بارسلونا 
محمدی در رادار اسپارتاک

 ژائو فلیکس، بند فسخ 120 میلیون یورویی دارد و اتلتیکو مادرید می خواهد 

آن را پرداخت کند.  محمد بوحفصی، ستاره 19 ساله بنفیکا و تیم ملی پرتغال 

احتمالا امروز به مادرید سفر می کند و درنهایت تا 24 ساعت آینده در آزمایش 

پزشکی باشگاه شرکت خواهد کرد. ژائو فلیکس به گران ترین خرید تاریخ باشگاه 

اتلتیکو مادرید تبدیل خواهد شد. تمام باشگاه بر این باور هستند که وی جانشین 

مناسبی برای آنتوان گریزمان است. دو باشگاه منچسترسیتی و یوونتوس هم 

خواهان به خدمت گرفتن فلیکس بودند. 

 به نقل » Voetbalzone«، مارک فن بومل، هافبک سابق بایرن مونیخ و مربی 

فعلی پی اس وی درخصوص حضور وینگر باتجربه در تیمش گفت: »حضور آرین 

در آیندهوون؟ این)انتقال( به بیش از یک تماس تلفنی نیاز دارد ولی عین حال 

ساده است. در واقع این خود آرین است که باید تصمیم گیری کند. آرین می داند 

که ما دوست داریم در آیندهوون او را ببینیم و حال به او زمان می دهیم تا در این 

خصوص فکر و درنهایت تصمیم گیری کند.« 

روزنامه اسپانیایی موندو دپورتیوو در پرده ای جدید از ماجراهای جنجالی شایعات 

و گمانه زنی ها درباره آینده نیمار، ستاره برزیلی پاری سن ژرمن، دیروز تیتر اول خود 

را به او اختصاص داد و مدعی شد نیمار در شهر بارسلونا به دنبال خانه می گردد. 

 موندو دپورتیوو برای انتشار این خبر در صفحه خود از عنوان فوق سری استفاده 

کرده و تیتر اصلی اش از این قرار است: »می خواهم به خانه ام برگردم.« روتیتر 

مطلب هم از زبان نیمار نقل کرده که: »دیگر نمی خواهم اینجا بازی کنم« که 

ظاهرا به نظر نیمار برای ترک پاریس و باشگاه پاری سن ژرمن اشاره دارد. »موندو« 

در پایین تیتر اصلی هم از زیرتیتر دیگری استفاده کرده و نوشته: »هرگز نباید 

خانه ام را ترک می کردم.« من یونایتد و رئال مادرید از دیگر مشتریان ستاره 

برزیلی به حساب می آیند. 

 جان  لوکا دی مارتزیو، خبرنگار شبکه تلویزیونی »اسکای اسپورت« مدعی شد 

باشگاه یوونتوس به طور مستمر با پوگبا در ارتباط و آماده مهیا کردن شرایط برای 

بازگشت این هافبک فرانسوی به تورین است. طبق ادعای این خبرنگار سرشناس، 

پوگبا علاقه زیادی دارد چالشی جدید را در یوونتوس تجربه کند تا در رئال مادرید. 

دستمزد 15 میلیونی پوگبا در منچستریونایتد اما مانع اصلی انتقال این بازیکن 

به تیمی دیگر است، این در حالی است که این باشگاه انگلیسی به دنبال ارائه 

قراردادی جدید با دستمزد 500 هزار پوند در هفته است تا این هافبک فرانسوی 

را برای ماندن در اولدترافورد متقاعد کند. 

به نقل از سایت »اسپورتس« روسیه، میلاد محمدی و ویکتور آلاوارز، دو بازیکن 

خط دفاعی فصل گذشته تیم احمد گروژنی مورد توجه تیم اسپارتاک مسکو 

هستند. این رسانه روسی در ادامه این خبر نوشت: »قرارداد میلاد محمدی با تیم 

احمد گروژنی مدتی قبل پایان یافته و به عنوان بازیکن آزاد می تواند به اسپارتاک 

مسکو انتقال یابد. او در فصل گذشته لیگ برتر روسیه 28 بازی در ترکیب تیم 

احمد گروژنی انجام داد و یک گل هم به ثمر رساند.« 

نقل و انتقالات فوتبال اروپا

 تیم ملی والیبال ایران موفق شد در پایان هفته سوم رقابت های 

لیگ ملت های والیبال در بین قدرت های جهان صدرنشین 

شـــود تا دوباره شـــاهد روزهای خوبی برای والیبال باشیم. 

درخصوص این اتفاق و ارزیابی سه هفته نخست رقابت های 

لیگ ملت ها سراغ مصطفی کارخانه، سرمربی سابق تیم ملی 

ایران رفتیم. وی در ایـــن خصوص به »فرهیختگان« گفت: 

»سه هفته عالی را پشت سر گذاشتیم و همه چیز خوب بود. 

اینکه در بین تیم های صاحب نـــام و ابرقدرت های والیبال 

جهان، قهرمانان المپیک، جهان و اروپا صدرنشین می شویم 

نشان دهنده یک حرکت رو به جلوی جدی در تیم ملی بوده 

و آن چیزی که از اتفاق امســـال می توان تجزیه و تحلیل کرد 

این اســـت که والیبال خودش را پیدا کرده و توانسته حضور 

قدرتمنـــدش را به قدرت های دنیا تحمیل کند.«  وی درباره 

اینکه برخی ها نسبت به عدم حضور تیم های سایر کشورها 

با نفرات اصلی واکنش نشان داده و ارزش سروقامتان ایران را 

زیر سوال برده اند، گفت: »این حرف ها نیست! مطمئن باشید 

تیم های دیگر به قدری بازیکن دارند و به قدری هزینه می کنند 

که تیم دوم شـــان هم به اندازه تیم اصلی قدرتمند و قوی به 

شمار می رود. در هر صورت این رقابت ها هم برای قدرت های 

والیبال دنیا اهمیت دارد و این یک واقعیت است اما نمره ما 

هم 20 بود و معتقدم تیم خیلی خوبی داریم که هر چه رو به 

جلو می رویم شرایط مان بهتر هم می شود.«  کارخانه افزود: 

»در سال های قبل همیشه شروع بدی داشتیم و معمولا کار را 

با چند شکست آغاز می کردیم و همین موضوع ذهنیت و تفکر 

شکست را در تیم به وجود آورده و در ادامه کار را سخت می کرد 

اما در سال جاری کار را با برد آغاز کردیم و همه چیز خوب پیش 

می رود و بچه ها به خوبی خودشـــان را باور کرده اند. از سوی 

دیگر کادرفنی از جمله کولاکوویچ نیز شناختش از بازیکنان 

 و تیم ملی بیشتر و به تبع آن سرعت عملش بالا رفته است. «

سرمربی سابق تیم ملی با اذعان به این نکته که تیم ملی در 

این دوره کم اشتباه عمل کرده و به خوبی جلو می رود، افزود: 

»در حال حاضر داریم تیم های بزرگ را شکســـت می دهیم. 

تیم هایی که قهرمان المپیک و جهان هستند. خطای تیمی 

کمتری نســـبت به آنها داریم و این نشان می دهد که چقدر 

پیشـــرفت کردیم. در گذشته ضعف های زیادی داشتیم که 

همه آنها را پوشـــش داده ایم و اگر در گذشته کار را بد شروع 

می کردیم الان بســـیار خوب و قوی آغاز کرده ایم و این نشان 

می دهد که روی تیم ملی کار اساسی انجام شده است.«  وی 

تاکید کرد: »درخصوص تمرینات تیم ملی از بچه ها ســـوال 

کردم که همگی متفق القول تایید می کنند که خیلی خوب 

تمرین می کنند. بنابراین زمانی که خوب تمرین کنید این هم 

می شود خروجی اش که خوب هم مسابقه می دهید و در بین 

تیم های مدعی جهان صدرنشین می شوید. از لحاظ مهارتی 

ما رشد داشته ایم و اتحاد، انسجام و همدلی برای بردن ایجاد 

شده است. به نظرم وقتی تنش ها در والیبال به پایان رسید 

شـــرایط هم به مراتب بهتر شد. با این حال به نظرم هنوز کار 

تمام نشده و برای هفته چهارم سه بازی مهم دیگر در اردبیل 

داریم که می توانیم با حمایت تماشاگران صدرنشینی مان را 

حفظ کرده و به مسابقات نهایی که با حضور 6 تیم برتر جهان 

برگزار می شود، راه پیدا کنیم. الان این فرصت به وجود آمده که 

روی سکو برویم و دیگر باید خودمان را جزء قدرت های جهان 

قلمداد کنیم.«  کارخانه در پایان گفت: »اگر این رقابت ها در 

تهران بود شاید تیم ملی این طور حمایت نمی شد. در ادامه 

باید سایر رقابت ها را در شهرهای دیگر که فضای حمایتی از 

والیبال دارد به جز تهران برگزار کرد. خودم در ارومیه بودم و 

با چشـــمانم شور و شعف و شادی را در بین مردم این شهر از 

نزدیک دیدم.« 

کارخانهدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:تیمدومرقباهممثلتیماصلیقدرتمنداست

قدرت والیبال ایران به ابرقدرت های دنیا تحمیل شد
محمدرضا حاجی عبدالرزاق

روزنامه نگار


